

TASK AND SOLUTIONS Based Professional Services (TSPS)

This requirement is for the Department of Justice Canada.

This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders under E60ZN-15TSSB** who qualified under Tier 1 for the following stream:
Business Consulting / Change Management Stream.

The following SA Holders have been invited to submit a proposal:

- 1) 3056058 Canada Inc.
- 2) Deloitte Inc.
- 3) Maxsys Staffing and Consulting Inc.
- 4) Action Personnel of Ottawa-Hull Ltd.
- 5) Altis Human Resources Inc.
- 6) BP & M Government IM & IT Consulting
- 7) Calian Ltd
- 8) ARTEMP PERSONNEL INC.
- 9) Dare Human Resources Corporation.
- 10) Contract Community Inc.
- 11) Ernst7Young LLP.
- 12) Econ Inc.
- 13) Prologic Systems Ltd.
- 14) IDS Systems Consultants Inc.
- 15) Makwa Resourcing Inc., TPG Technology Consulting Ltd. In JV
- 16) Systematix IT Solutions Inc.
- 17) The VCAN Group Inc.
- 18) Somos Consulting Group Ltd.
- 19) Stratos Inc.

Description of the Requirement:

The Department of Justice Canada requires the services of a Consultant to support our International Legal Program Sector in reviewing and preparing organizational reform recommendations, implementation plans and training in relation to various justice sector institutions in Jamaica in line with the JUST Program.

The JUST Program is a justice reform initiative in Jamaica, funded by Foreign Affairs, Trade and Development Canada (DFATD). Technical-Legal Assistance under the program is provided by the Department of Justice Canada.

Under this Technical Assistance Program, Justice Canada works with a variety of justice sector actors, including the Ministry of Justice and its related departments and agencies, the Office of the Director of Public Prosecutions, and the courts. As part of this work, Justice Canada has undertaken a number of organizational reviews including, but not limited to: supporting the Ministry of Justice in developing a new corporate profile which better aligns the Ministry with its vision of being a policy-oriented organization; conducting an organizational review and proposing updated structures for the courts of Jamaica; reviewing the organization and operations of the Legal Reform Department of the Government of Jamaica to determine how it could best meet its mandate; and developing a technical proposal for the creation of a standing Law Reform Institute. Core competency standards have been articulated for various justice sector institutions, and human resources gap analyses have been conducted as well.

Additional organizational reviews and reports must be prepared. Furthermore, to support the implementation of each of these reports, Justice Canada must provide the Government of Jamaica with clear and phased steps for implementation, and training and coaching to ensure sustainability.

Level of Security Requirement:

Contractor Minimum Security Level Required

Canada	NATO	Foreign
<input type="checkbox"/> Protected A	<input type="checkbox"/> NATO Unclassified	<input type="checkbox"/> Protected A
<input type="checkbox"/> Protected B	<input type="checkbox"/> NATO Restricted	<input type="checkbox"/> Protected B
<input type="checkbox"/> Protected C	<input type="checkbox"/> NATO Confidential	<input type="checkbox"/> Protected C
X Confidential	<input type="checkbox"/> NATO Secret	<input type="checkbox"/> Confidential
<input type="checkbox"/> Secret	<input type="checkbox"/> Cosmic Top Secret	<input type="checkbox"/> Secret
<input type="checkbox"/> Top Secret		<input type="checkbox"/> Top Secret
<input type="checkbox"/> Top Secret (SIGINT)		<input type="checkbox"/> Top Secret (SIGINT)

Special comments:

The Contractor must hold the minimum security level at the date of bid closing.
The Contractor must, at all times during the performance of the Contract, hold a valid Designated Organization Screening (DOS), issued by the Canadian Industrial Security Directorate (CISD), Public Works and Government Services Canada (PWGSC).

Resource Minimum Security Level Required.

Canada	NATO	Foreign
<input type="checkbox"/> Protected A	<input type="checkbox"/> NATO Unclassified	<input type="checkbox"/> Protected A
<input type="checkbox"/> Protected B	<input type="checkbox"/> NATO Restricted	<input type="checkbox"/> Protected B
<input type="checkbox"/> Protected C	<input type="checkbox"/> NATO Confidential	<input type="checkbox"/> Protected C
X Confidential	<input type="checkbox"/> NATO Secret	<input type="checkbox"/> Confidential
<input type="checkbox"/> Secret	<input type="checkbox"/> Cosmic Top Secret	<input type="checkbox"/> Secret
<input type="checkbox"/> Top Secret		<input type="checkbox"/> Top Secret
<input type="checkbox"/> Top Secret (SIGINT)		<input type="checkbox"/> Top Secret (SIGINT)

Special comments:

The consultant must at the date of bid closing hold a valid personnel security screening at the level of RELIABILITY as required, granted or approved by CISD/PWGSC.

Applicable Trade Agreements:

This requirement is subject to the following international trade agreements:
North American Free Trade Agreement (NAFTA),
Agreement on Internal Trade (AIT),
Canada - Chile Free Trade Agreement (CCFTA) and
Canada - Peru Free Trade Agreement (CPFTA).

Proposed period of contract:

The proposed period of contract shall be from Contract award date to September 30th, 2016.

File Number: 1000018439
Contracting Authority: Steve Gbaguidi
E-Mail: Steve.Gbaguidi@justice.gc.ca

NOTE: The Task and Solutions Professional Services (TSPS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a "Qualified SA Holder", please contact SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA

Services professionnels centrés sur les TACHES ET SOLUTIONS (SPTS)

Ce marché est pour le ministère de la Justice du Canada.

Ce marché est ouvert seulement aux titulaires d'un **arrangement en matière d'approvisionnement (E60ZN-15TSSB)** qui sont qualifiés pour le niveau 1 dans la catégorie suivante :

Consultant en affaires / Gestion du changement.

Voici les titulaires d'AA qui ont été invités à soumettre une proposition :

- 1) 3056058 Canada Inc.
- 2) Deloitte Inc.
- 3) Maxsys Staffing and Consulting Inc.
- 4) Action Personnel of Ottawa-Hull Ltd.
- 5) Altis Human Resources Inc.
- 6) BP & M Government IM & IT Consulting
- 7) Calian Ltd
- 8) ARTEMP PERSONNEL INC.
- 9) Dare Human Resources Corporation.
- 10) Contract Community Inc.
- 11) Ernst7Young LLP.
- 12) Econ Inc.
- 13) Prologic Systems Ltd.
- 14) IDS Systems Consultants Inc.
- 15) Makwa Resourcing Inc., TPG Technology Consulting Ltd. In JV
- 16) Systematix IT Solutions Inc.
- 17) The VCAN Group Inc.
- 18) Somos Consulting Group Ltd.
- 19) Stratos Inc.

Description du marché : Le ministère de la Justice du Canada requiert les services d'un consultant pour soutenir notre secteur programme juridique international dans l'examen et la préparation des recommandations de réforme organisationnelle, les plans de mise en œuvre et la formation dans le cadre de diverses institutions du secteur de la justice en Jamaïque en ligne avec le programme JUST.

Le programme JUST est une initiative de réforme de la justice en Jamaïque, financé par Affaires étrangères, Commerce et développement Canada (DFATD). Assistance technique et juridique dans le cadre du programme est assuré par le ministère de la Justice du Canada.

En vertu de ce programme d'assistance technique, de la Justice du Canada travaille avec une variété d'acteurs du secteur de la justice, y compris le ministère de la Justice et ses services connexes et les organismes, le Bureau du directeur des poursuites pénales, et les tribunaux. Dans le cadre de ce travail, Justice Canada a entrepris un certain nombre d'examen organisationnels, y compris, mais sans s'y limiter: l'appui du ministère de la Justice dans l'élaboration d'un nouveau profil d'entreprise qui permet de mieux harmoniser le ministère avec sa vision d'être une organisation axée sur les politiques; mener un examen organisationnel et de proposer des structures mises à jour pour les tribunaux de la Jamaïque; revoir l'organisation et le fonctionnement du Département de réforme juridique du gouvernement de la Jamaïque afin de déterminer comment il pourrait mieux remplir son mandat; et de développer une proposition technique pour la création d'un Institut de réforme du droit debout. Normes de compétences

fondamentales ont été articulées pour diverses institutions du secteur de la justice, et des analyses écart des ressources humaines ont été menées aussi bien.

Avis et rapports organisationnels supplémentaires doivent être préparés. En outre, pour soutenir la mise en œuvre de chacun de ces rapports, Justice Canada doit fournir le gouvernement de la Jamaïque avec des étapes claires et progressives pour la mise en œuvre, la formation et le coaching pour assurer la durabilité.

Niveau minimum d’attestation de sécurité requis pour l’entreprise

Canada	OTAN	Étranger
<input type="checkbox"/> Protégé A	<input type="checkbox"/> OTAN Sans Classification	<input type="checkbox"/> Protégé A
<input type="checkbox"/> Protégé B	<input type="checkbox"/> OTAN Diffusion Restreinte	<input type="checkbox"/> Protégé B
<input type="checkbox"/> Protégé C	<input type="checkbox"/> OTAN Confidentiel	<input type="checkbox"/> Protégé C
XConfidentiel	<input type="checkbox"/> OTAN Secret	<input type="checkbox"/> Confidentiel
<input type="checkbox"/> Secret	<input type="checkbox"/> Cosmic Très Secret	<input type="checkbox"/> Secret
<input type="checkbox"/> Très Secret		<input type="checkbox"/> Très Secret
<input type="checkbox"/> Très Secret (SIGINT)		<input type="checkbox"/> Très Secret (SIGINT)

Observations particulières :

L’entreprise doit avoir le niveau minimum d’attestation de sécurité à la date de clôture de la demande de soumission.

L’entrepreneur ou l’offrant doit détenir en permanence, pendant l’exécution du contrat, une attestation de vérification d’organisation désignée (VOD) en vigueur, délivrée par la Direction de la sécurité industrielle canadienne (DSIC) de Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (TPSGC).

Niveau minimum d’attestation de sécurité requis pour les ressources

Canada	OTAN	Étranger
<input type="checkbox"/> Protégé A	<input type="checkbox"/> OTAN Sans Classification	<input type="checkbox"/> Protégé A
<input type="checkbox"/> Protégé B	<input type="checkbox"/> OTAN Diffusion Restreinte	<input type="checkbox"/> Protégé B
<input type="checkbox"/> Protégé C	<input type="checkbox"/> OTAN Confidentiel	<input type="checkbox"/> Protégé C
XConfidentiel	<input type="checkbox"/> OTAN Secret	<input type="checkbox"/> Confidentiel
<input type="checkbox"/> Secret	<input type="checkbox"/> Cosmic Très Secret	<input type="checkbox"/> Secret
<input type="checkbox"/> Très Secret		<input type="checkbox"/> Très Secret
<input type="checkbox"/> Très Secret (SIGINT)		<input type="checkbox"/> Très Secret (SIGINT)

Observations particulières :

A la date de clôture de la demande de soumission, le gestionnaire du projet doit détenir une cote de sécurité du personnel valable au niveau **FIABILITÉ** tel que requis, délivrée ou approuvée par la DSIC de TPSGC. Le gestionnaire du projet pourrait être un membre principal de l’équipe.

A la date de clôture de la demande de soumission, les autres membres de l’équipe proposés qui participeront à l’examen, à la collecte, au codage, à l’analyse et à la communication des données doivent CHACUN détenir une cote de sécurité du personnel valable au moins au niveau **FIABILITÉ**, tel que requis, délivrée ou approuvée par la DSIC de TPSGC.

Accords commerciaux applicables :

Ce marché est assujéti aux accords commerciaux internationaux ci-après :
Accord de libre-échange nord-américain (ALENA),
Accord sur le commerce intérieur (ACI),
Accord de libre-échange Canada-Chili (ALECC),
Accord de libre-échange Canada-Pérou (ALECP).

Durée proposée du marché :

La période proposée du marché va de la date de l'adjudication du marché jusqu'au 30 septembre 2016.

N° de dossier : 1000018439
Autorité contractante : Steve Gbaguidi
Courriel : Steve.Gbaguidi@justice.gc.ca

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des Services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS) est sujette à des cycles trimestriels de mise à jour. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA.